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YÖNETİM KURULU 

FAALİYET RAPORU 

(19.09.2018-16.10.2018) 

 

Sayın Meclis Üyeleri,  

 

Oda Meclisimizin 25 Ekim 2018 ve 8 sayılı toplantısının gündeminde yer alan, Yönetim Kurulumuzun                    

19 Eylül 2018 - 16 Ekim 2018 tarihleri arasındaki faaliyetlerinin en önemlilerini içeren çalışmaları 

bilgilerinize sunulmuştur.   

Saygılarımızla,  

Yönetim Kurulu     

 

I- KAYIT,  DEĞİŞİKLİK ve TERKLER: 

19.09.2018-16.10.2018 tarihleri arasında Odamıza;  

172 Yeni üye kaydedilmiş,                                                                                                                             

498 Üyenin kayıtlarında değişiklik yapılmış,    

51 Üyenin kaydı silinmiştir. 

16.10.2018 Tarihi İtibariyle Toplam Üye Sayımız: 27.169 

 

II- DEVAM EDEN FAALİYETLER: 

1- Oda Meclisince onaylanmış olan 2018 yılı Çalışma Planı ve Bütçesi çerçevesinde çalışmalarımız,   

2- Odamız üyelerine yönelik eğitim, bilgilendirme ve danışmanlık faaliyetlerimiz,   

3- Üye firmalara yönelik başlatmış olduğumuz Oda hizmetlerinin tanıtımı ve Mesleki Yeterlilik Belgesi 
zorunluluğu bilgilendirme ziyaretlerimiz,  

4- ATOSEV’in mülkiyet sorununun çözülmesine yönelik ilgili makamlarla görüşmelerimiz ve hukuki 

girişimlerimiz, (Büyükşehir Belediyesi’ne açılan davamız devam etmektedir. ATOSEV Tesisinin üzerinde 

bulunduğu arazinin imar planında Sosyo-Kültürel Tesis Alanı olarak değişikliğe gidilmesi için Büyükşehir 

Belediyesi’ne yapılan başvurumuz kabul edilmiş olup; değişiklikle ilgili süreç devam etmektedir. İmar Barışı 
kapsamında Çevre ve Şehircilik Bakanlığı nezdinde başvurumuz kabul edilmiş ve bedeli ödenmek suretiyle 

ATOSEV Tesislerine Yapı Kayıt Belgesi alınmıştır.) 

5- Odamız üyelerinin ihracat kapasitelerini artırmaya yönelik olarak başlattığımız “İhracat Hamlesi 

Projesi”nin yeni dönemine yönelik çalışmalarımız, (Programın son aşaması kapsamında firmalara Dış Ticaret 

Danışmanlığı hizmeti sunulmaktadır.)  

6- Odamız yeni hizmet binasının yapımına yönelik çalışmalarımız, (İmar planında Odamızca talep edilen 

değişiklikler kesinleşmiştir. İmar plandaki son durma göre; arsamız ile ADASO arasında kalan yolun 
Belediyeden satın alınması ve projelerde ne gibi değişiklikler yapılabileceğine yönelik çalışmalarımız devam 

etmektedir.) 

7- Çukurova Kalkınma Ajansı (ÇKA) 2015 Yılı Mali Destek Programı kapsamında yürütülen ve 2016 yılında 

tamamlanan “TR62 (Adana-Mersin) Bölgesi’nde Yer Alan Firmaların Rekabet Edebilirliği İçin Ticari Bilgi ve 

İstihbarat Merkezi Kurulumu” Projesi Odamız imkânlarıyla sürdürülmektedir,  

8- Adana Valiliği önderliği ile hayata geçirilen ve Odamızın paydaşı olduğu “Rekabet İçin Strateji Adana 
(RİS) Projesi” ne yönelik çalışmalarımız, (Proje yürütme kurulunda görevli çalışanlarımızca projeye katkı 

sağlanmaktadır.)   

9- Çukurova Üniversitesi’nin, ÇKA’nın Güdümlü Proje Desteği programına başvurusunu yaptığı ve Odamızın 

da proje ortağı olduğu “Kimya Vadisi Projesi”ne yönelik çalışmalarımız, (Ç.Ü. tarafından yapılan proje 

başvurusu ÇKA Yönetim Kurulunca ve Kalkınma Bakanlığınca kabul edilmiş olup; proje imza töreni 20 
Temmuz 2018 tarihinde Adana Valisi Sn. Mahmut Demirtaş’ın ev sahipliğinde gerçekleşmiştir.) 

10- Odamız öncülüğünde, “Adana Tarıma Dayalı İhtisas Organize Sanayi Bölgesi” kurulmasına yönelik 
çalışmalarımız, (Kuruluş protokolü Bakanlıkça onaylanmış olup; ATDİOSB tüzel kişilik kazanmıştır. Yer 

Tespit Komisyonu’nun onayından da geçen arazimiz, mera vasfından çıkartılarak Hazineye devri için son 

aşamaya gelinmiştir. Devir sonrasında tarafımıza tahsisi gerçekleşecektir.)  
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11- Adana İli Kürkçüler Beldesinde “Adana Tekstil Kent Küçük Sanayi Sitesi” ile “Adana Ayakkabıcılar 
Küçük Sanayi Sitesi”nin kurulmasına yönelik, lobi ve destek çalışmalarımız, (Ayakkabıcılar Sitesinin TOKİ 

tarafından yapılması için taraflar arasında protokol imzalanmıştır.) 

12- Çukurova Kalkınma Ajansı (ÇKA) Cazibe Merkezleri Programı kapsamında, İlimiz başvuruları arasında 

Kalkınma Bakanlığı’nca desteklenmek üzere kabul edilen tek proje olan “Seyhan Girişimcilik Merkezi 

Projesi”ne yönelik çalışmalarımız, (Başvuru sahibi Çukurova Üniversitesi olup; Adana Bilim ve Teknoloji 
Üniversitesi, Seyhan Belediyesi, Odamız, Adana Sanayi Odası, KOSGEB Adana İl Müdürlüğü, Bilim Sanayi 

Teknoloji Bakanlığı Adana İl Müdürlüğü ortaklığında yürütülecektir.) 

13- Tescilli Adana Kebabının, Avrupa Birliği Patent tescilinin, Adana Şalgamı ile Adana Biber Salçasının 

coğrafi işaret tescilinin alınmasına yönelik başlattığımız çalışmalarımız,  

14- 6769 Sayılı Sınai Mülkiyet Kanunu kapsamında, Odamızla Coğrafi İşaret Kullanma Sözleşmesi yaparak 

Tescilli Adana Kebabını üreten ve satan işyerlerine yönelik, Adana Kebabının üretim ve sunum talimatına 

uygun olarak üretilip üretilmediğini tespit etmek amacıyla, İç Ticaret Müdürlüğü ve Tescilli Adana Kebabı 
Denetim Komisyonu tarafından başlatılan yıllık olağan denetimler,  

15- Odamızın ÇKA’nın 2018 yılı Mali Destek Programına sunduğu “Adana Ayakkabı ve Moda Tasarım 
Merkezi Projesi”, Ajans tarafından desteklenmek üzere kabul edilmiş ve 17.09.2018 tarihinde proje sözleşmesi 

imzalanmış olup; söz konusu proje ile ilgili çalışmalarımız,  

16- Odamızın 2019 yılı bütçesinin hazırlanmasına yönelik çalışmalarımız,   

17- Odamızca, ilimizdeki okul açığının giderilmesi ve Odamızın adını taşıyacak okul binasının yaptırılmasına 

yönelik Meclisimizce alınan karar kapsamındaki çalışmalarımız, (Okul inşaatı devam etmektedir.)  

18- TOBB tarafından başlatılan “KOBİ Destek (Nefes) Kredisi” ve “İndirim Kampanyası” na yönelik 

çalışmalarımız, 

19- 24-28 Ekim 2018 tarihleri arasında Antalya ANFAŞ Fuar Merkezi’nde bu yıl 9.su düzenlenecek olan 

Yöresel Ürünler Fuarı’na (YÖREX) Çukurova Kalkınma Ajansı’nca açılan standa, Odamız, 7 üyemiz ile 

birlikte katılım sağlayacak olup; bu yöndeki çalışmalarımız,  

devam etmektedir. 

 

III- TAMAMLANAN FAALİYETLER: 

1- 19 Eylül 2018 tarihinde, Odamızca düzenlen “Dış Ticaret Eğitimi” tamamlanmış ve düzenlenen törenle 

kursiyerlere sertifikaları verilmiştir.  

2- 28 Eylül 2018 tarihinde, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE Metro TV’nin canlı yayın konuğu 

olmuş ve gündemdeki ekonomik gelişmeler hakkında değerlendirmelerde bulunmuştur. 

3- Odamızın 2018-2023 Dönemi Stratejik Planı hazırlanmış ve Yönetim Kurulunca onaylanmıştır.  

4- 2017 Yılı Ekonomik Raporunun basımı ve ilgili kişi ve kurumlara dağıtımı tamamlanmıştır.  

5- 11-12-13 Ekim tarihlerinde ilimizde düzenlenen ve Odamızın ana sponsorlarından olduğu 2. Adana Lezzet 
Festivali kapsamında; 10. Tescilli Adana Kebabı Ustalık Eğitimi ve Gala Gecesi Organizasyonu Odamızca 

gerçekleştirilmiştir.  

6- Sayısal Takograf Kartı (Dijital Ehliyet) hizmetinin Odamızca verilebilmesine yönelik girişimlerimiz TOBB 

tarafından kabul edilmiş olup; 5 Ekim 2018 tarihinden itibaren söz konusu hizmet üyelerimize sunulmaya 

başlanmıştır. (Bu kapsamda; kart için ilk başvuruyu yapan Muhammet KÖTEN'e kartı, Yönetim Kurulu 
Başkanımız Sn. Atila MENEVŞE tarafından teslim etmiştir.) 

 

IV- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN MESLEK KOMİTESİ KARARLARI:  

Meslek Komitelerinin dönem içerisinde almış olduğu kararlar Yönetim Kurulumuz tarafından değerlendirilmiş 

ve ilgili makamlara bildirilmiştir.  

1- Odamız 2. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Hal Kayıt Sisteminde (HKS) bildirimleri yapılan mallarda müşteriye yapılan satışlar ile ilgili kesilmesi 

gereken fatura tutarları, Bakanlığın belirlemiş olduğu fiyatın altında satıldığı halde, Bakanlık tarafından kabul 
edilmemektedir. Yüksek fiyattan zorunlu olarak kesilen faturalar, esnafımızın haksız yere fazladan vergi 

ödemesine neden olmaktadır. Serbest piyasa koşullarına uygun olmayan ve esnafımıza maddi olarak zarar 

veren bu uygulamanın yeniden gözden geçirilerek; esnafın sattığı fiyattan sistemden çıkış yapılabilmesi için 

Odamızca TOBB nezdinde girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğine iletilmiştir. 
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2- Odamız 14. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan kararlar;  

- Bakır, krom vb. inşaat girdi maliyetlerinin fiyatları artmış ancak aynı oranda satış fiyatları artmamıştır. Bu 

konuyla ilgili sektörümüze devlet desteği sağlanması ve 2019 yılı birim fiyatları belirlenirken artışların da göz 
önüne alınarak fiyatlar tespit edilmesi için Çevre ve Şehircilik Bakanlığı nezdinde girişimlerde bulunulması 

hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğine iletilmiştir. 

- Metal Sanayinin arka tarafında bulunan Efer Sanayi sitelerine giden yollar çok kötü durumdadır. Adana 

dışından gelen müşteriler tarafından da bu durum site esnafına dile getirilmektedir. Söz konusu yolların 

asfaltlanması vb. işlemler için Odamızca girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi ve Seyhan İlçe Belediyesi’ne iletilmiştir. 

3- Odamız 16. Meslek Komitesinde alınan kararlar; 

- ASKİ'den temin edilmesi mecburi olan, uzaktan okumaya uygun olduğu söylenen, ancak fiziki olarak 

uygulaması mümkün olmayan su sayaçlarının temininde büyük sıkıntılar yaşandığı, bu problem müteahhitlerin 

yaptıkları konut ve iş yerleri teslim tarihini geciktirdiği, bu sebeple ASKİ'den sayaç alım mecburiyetinin 

kaldırılması ve önceki sistemde olduğu gibi müteahhitlerin kendi sayaçlarını kendilerinin temin etmesi hususu, 

- Şantiyelerde kullanılan su bedelinin konut, bina ve ofislerde kullanılan su bedellinden yüksek olmasının 
adaletli olmadığı, şantiye sayaçlarından geçen su bedelinin standart bedel üzerinden değerlendirilmesi hususu, 

- Şantiye aboneliklerinde alınan depozito ücretlerin fahiş fiyatlara ulaştığı, bu depozito ücretlerinin makul 
seviyelere çekilmesi hususunu dile getirmişlerdir. 

Konular; Adana Su ve Kanalizasyon İşleri Genel Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

- Kahramanmaraş Vergi Mahkemesinin 2016/354 Esas ve 2017/46 kararında, 6036 sayılı Kanun kapsamında 
yapılan inşaat sırasında ortaya çıkan hafriyat ve yıkım atığı için yer gösterme ve tesviye işlemleri için harç 

alınamayacağı gibi, bunların atılması amacıyla verilen hizmet sebebiyle de ücret alınmayacağı yönünde karar 

verilmiştir. Bu kapsamda, söz konusu harçların ve ücretlerin Adana Büyükşehir Belediyesi tarafından da 

alınmaması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi’ne iletilmiştir. 

- İnşaat sektöründe SGK pirim ölçülendirme oranları çok yüksek olduğu, özellikle bakım ve onarım işlerinde 

çalışan personelin sigortalı olarak gösterilmesine rağmen yine de üzerine ek pirim ödendiği, günümüzde inşaat 
teknolojileri hızla gelişmekte olup artık bir çok iş fabrikasyona dönüştüğü belirtilmiştir. Meslek Grubumuz bu 

nedenle SGK pirim oranının düşürülmesi hususunu, 

- Sosyal Güvenlik Kurumu'na ve Maliye Bakanlığı'na iletilmek üzere ve 31.10.2018 tarihinde sona erecek olan 

Tapu Harcı indirim süresinin uzatılmasının ve tapu harcının %3 olarak devam etmesinin sektöre büyük yarar 

sağlayacağı hususunu dile getirmişlerdir. 

Konular; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğine iletilmiştir. 

4- Odamız 18. Grup Meslek Komitesinde alınan karar;  

Ekonomideki son gelişmeler çerçevesinde, devam etmekte olan resmi taahhüt işleri müteahhitleri, mevcut 

sözleşme şartları kapsamında işlerine devam edemeyecek duruma getirdiği şantiyelerin büyük bir bölümü 

kapandığı, devam edenler de neredeyse kapanma aşamasına geldiği, Mevcut sözleşmeler kapsamında, fiyat 
farkı hesabı uygulaması, imalatların bünyesine giren reel fiyat artışlarını gerçeğe uygun yansıtmadığı, Bu 

nedenle, ivedilikle fiyat farkı kararnamesi çıkarılması, aynı zamanda, taahhüt konusu işin özellikleri gereği 

fiyat farkı kararnamesi uygulanmasının yenilenmesi halinde bugünkü ekonomik koşullarda tamamlanması 

mümkün görülmeyen projelere de tasfiye hakkı tanınması açısından, resmi taahhüt tasfiye işleri için kararname 
çıkarılması, bununla birlikte, ülkemiz ekonomisinin lokomotifi konumunda olan inşaat sektörünün 

canlandırılması açısından 31.10.2018 tarihinde sona erecek olan Tapu Harcı indirim süresinin uzatılması ve 

tapu harçlarının alım/satım oranlarının düşürülmesi hususlarını dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğine iletilmiştir. 

5- Odamız 20. Grup Meslek Komitesi toplantısında alınan karar; 

- Sektördeki üretici firmalar, ürettikleri lastiklerin üretim tarihlerini yazarken, ürünlerin son kullanma 

tarihlerini yazmamaktadırlar. Bu durum müşterileri mağdur etmekte, üreticiye duyduğu güveni sarsmakta ve 

sektördeki firmalardan satın alma eğilimlerinin düşmesine sebep olmaktadır. Konu ile ilgili olarak firmaların 
ve tüketicilerin mağdur olmamaları adına üreticilerin ürettikleri lastikler için üretim tarihini yazarken son 

kullanma tarihlerini de yazmaları için Birliğimizce konunun ilgili kurumlara iletilmesi hususunu dile 

getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 
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- Kızılay caddesinde faaliyet gösteren üyelerimizden alınan geri dönüşlerde söz konusu cadde üzerinde park 

sorunu yaşandığı, vatandaşların ekseriyetle işyerlerinin önüne park yaptıkları, bunun sonucunda esnafın mal 
yükleme ve mal indirme sırasında sürekli sorun yaşandığı ifade edilmektedir. Sıkıntının çözümü adına çok 

katlı otopark veya benzeri çözümler bulunması için çalışmalar yapılması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi ve Seyhan İlçe Belediyesi’ne iletilmiştir. 

6- 24. Meslek Komitesinde alınan karar; 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğinin 28.09.2018 tarihli ve 14329 sayılı yazısı 24. Meslek Komitemizde 
görüşülmüş olup, halı üretiminin yoğunlukla Gaziantep'te olduğu, bu sebeple konu hakkında daha sağlıklı 

bilginin Gaziantep Ticaret Odası tarafından verilebileceği şeklinde değerlendirildiği. Ayrıca, Ticaret 

Bakanlığı, Gümrükler Genel Müdürlüğü'nün 11.09.2018 tarihli 21558579-166.02(GGM-11) e-00037135653 
sayılı yazısında, bazı Sivil Toplum Kuruluşları Isparta Gümrük Müdürlüğünün halı ihtisası yetkisinin 

kaldırılması ve el halısı ithalatının diğer gümrüklerden de yapılabilmesi yönünde ilgili Bakanlığa talepte 

bulunduğu belirtilmiştir. Bu durumun ithalatı özendireceği ve yerli üreticiler üzerinde olumsuz etkileri olacağı, 

hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğine iletilmiştir. 

7- Odamız 26. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Sektörümüzün yaşadığı en büyük sıkıntılardan biri, sektördeki firmaların farklı adreslerde yer alması, bu 

dağınık yapının birbirleriyle ticaret döngüsü olan sektör içindeki firmaların ticaretine olumsuz yansımasıdır. 

Bu sorunun çözümü için sektöre ait bir sanayi sitesi kurulumu ile ilgili sektör temsilcilerinin görüşlerini almak 
amacıyla Adana Sanayi Odası'nın ilgili meslek komitesi üyelerinin bir sonraki Komite toplantısına davet 

edilmesi hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Sanayi Odası’na iletilmiştir. 

8- Odamız 30. Grup Meslek Komitesinde alınan karar; 

Çarşı bölgesinde (Çakmak Caddesi, Küçüksaat ve Büyüksaat) en son düzenlenen trafik akışından doğan 
problemler karşısında çarşı esnafının zor durumda kaldığı, bu nedenle satışlarının çok düştüğü ve hatta 

kapanan işyerlerinin olduğu hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi’ne iletilmiştir. 

9- Odamız 32. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

Odamızca, fuar takvimine alınması halinde 2019 yılı içerisinde TÜYAP Fuar Alanı'nda iplik, kumaş, 
konfeksiyon, ev tekstili vb. tekstil ürünlerini kapsayan Adana Tekstil Fuarı'nın düzenlenmesi için girişimlerde 

bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; TÜYAP Adana Fuarcılık A.Ş.’ye iletilmiştir. 

10- Odamız 35. Grup Meslek Komitesi toplantısında alınan karar; 

8 Ocak 2018 tarihli resmi gazetede yayınlanan yeni (üçüncü) Karayolu Taşıma Yönetmeliğinde yer alan D2 
belgeli taşıtların ulaştırma elektronik takip ve denetim sistemi (U-ETDS) ile ilgili olarak; uygulamanın 

başlangıç tarihi 31.12.2019 olması gerekirken yönetmelik tarihinin öne alınarak 1 Kasım 2018 tarihinde 

başlayacak olması sıkıntıya sebep olacaktır. Özellikle D2 taşıt belgesi sahiplerinin sözleşmeli olarak öğrenci 
ve personel taşıma işi yapanların bu bildirim ile büyük sıkıntılar yaşacağı, bu nedenle D2 taşıt belgesi 

sahiplerinin bu bildirimden muaf tutulması veya D2 taşıt belgesi sahiplerine sözleşme tarihi itibariyle 1 defaya 

mahsus olmak üzere sözleşme bitim tarihine kadar izin verilmesi ve oluşabilecek mağduriyetlerin önlenmesi 

amacıyla tüm belge türleri için yönetmelik uygulama tarihinin 31.12.2019 olarak belirlenmesi için tebliğ 
yayınlanması ve konunun Karayolları Genel Müdürlüğü'ne ve denetimler yönünden Emniyet Genel 

Müdürlüğü'ne (İç İşleri Bakanlığı) iletilmesi hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

11- Odamız 38. Grup Meslek Komitesi Toplantısında alınan karar;  

İlimizin tanıtımında en büyük eksiğin İlimize ait kurumsal bir logonun olmaması olduğu düşünülmektedir. 
Örneğin Gaziantep'te kurumsal bir logo tasarlanmış, marka tescili yapılmış ve ilin tanıtımı ile ilgili tüm 

görsellerde, hediyeliklerde, kurumlar tarafından bu logo kullanılmıştır. Benzer bir çalışmanın İlimiz için de 

yapılması adına Odamızca girişimlerde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Çukurova Kalkınma Ajansı’na iletilmiştir. 
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V- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN YAZILARIMIZA GELEN CEVABİ YAZILAR: 

1- Odamız 20. Grup Meslek Komitesinin almış olduğu karar doğrultusunda; 

Adana Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Dairesi Başkanlığı’ndan gelen yazıda; “İlgi yazıda bahsedilen Kızılay 

Caddesi üzerinde park sorunu yaşandığı, işyerlerinin önüne yapılan parklardan dolayı esnafların mal yükleme 

ve mal indirme sırasında sürekli sorun yaşandığından çok katlı otopark ve benzeri çözümlerin bulunması talep 
edilmektedir.  

Konuyla ilgili İmar ve Şehircilik Daire Başkanlığı ve Emlak İstimlak Daire Başkanlığınca gerekli 

incelemelerin yapılarak, sonucundan Ulaşım Daire Başkanlığına bilgi verilmesini arz ve rica ederim.” 

Denilmiştir. 

2- Odamız 38. Grup Meslek Komitesinin almış olduğu karar doğrultusunda; 

44. Grup Eğitim Komitesince yapılan araştırma neticesinde;  

Odamızın 38. grup meslek komitesince alınan karar doğrultusunda akademi kurulması ya da dışarıdaki bir 

kurumdan destek alınarak sertifikalı eğitim verilebilmesi ve sertifikanın geçerli olabilmesi adına Halk Eğitim 

Merkezlerince protokol imzalanması ya da MEB den onay alınması gerekmektedir. Onay alınabilmesi için 

gerekli evraklar yazımız ekinde sunulmuştur. Denilmiştir. 

3- Meclis Üyesi Sümer ŞEN’ in Meclis toplantısında dile getirmiş olduğu hususlar çerçevesinde Adana 

Valiliği Emniyet Müdürlüğünden alınan cevabi yazıda;  

“İlgi yazı ile Oda Olağan Toplantısında İlimiz Seyhan İlçesi Abidinpaşa Caddesi trafiğinin (Akbank 
Küçüksaat Şubesi Önü) çok karışık olduğu, araçlar yüzünden karşıya geçilemediği, kaldırımlarda bisiklet ve 

motosikletli sürücülerin yer aldığı ve büyük sıkıntılar yaşandığı belirtilmiştir.  

Konu ile ilgili olarak; Adana Minibüsçüler Esnası Odası tarafından Abidinpaşa Caddesi Akbank önünde 

bulanan yaya geçidinin daha geriye alınarak burada yaya geçidinin kapatılması talebinde bulunulmuş. 

Büyükşehir Belediye Başkanlığı UKOME’nin 19.09.2018 tarih ve 2018/352 sayılı Kararı ile “Abidinpaşa 
Caddesinin yaya trafiğinin çok yoğun olduğu, söz konusu yaya geçidinin kapatılması halinde yayaların 

karşıdan karşıya geçişlerde zorluk yaşayacağı, ayrıca söz konusu yaya geçidi sinyalizasyon il birlikte 

çalıştığından yaya geçidinin başka bir noktaya taşınmasının da uygun olmadığına” karar verilmiştir.  

Trafik Denetleme Şube Müdürlüğümüzün Abidinpaşa Caddesinde bir (1) yaya devriye personeli ile iki (2) 

motosikletli personel görevlisi bulunmakta olup; Abidinpaşa Caddesi ile söz konusu yaya geçitlerinde trafik 
yönünden gerekli çalışmalar yapılmaktadır.”  Denilmiştir. 

 

VI- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN ODAMIZ GÖRÜŞLERİ: 

1- Oda Olağan Meclis Toplantısında Meclis Üyelerimiz Ali CERİT ve Hüseyin ÖZTÜRK tarafından 

dile getirilen husus;   

Keresteciler Sitesi ve Adana Çimento fabrikasının yollarının uzunca bir süredir bozuk olduğunu ve söz konusu 

yolların yapımı için Odamızca girişimde bulunulması hususunu dile getirmişlerdir. 

Konu; Adana Büyükşehir Belediyesi’ne iletilmiştir. 

2- Meclis Üyesi Halil AVCI’nın Talebi Kapsamında;  

a) Üyelerimizden gelen taleplerde; günümüz ticari yaşamında tüzel kişiliklerin ortaklık yapılarının, tamamı ile 

başka kişilere devrolmak suretiyle sürekli değişebildiğini ve bu devirlerin şirketlerin tüm geçmişinin aktif ve 

pasifini de kapsadığını belirterek, eski ortakların bilerek veya bilmeyerek şirketin mazisinde yapmış oldukları 
işlemlerden (özellikle vergisel boyutta ve SGK da zaman aşımına uğramamış işlemler) yeni ortaklar, yani 

şirketin sorumlu olduğuna dikkat çekilmektedir.  

Her ne kadar hukuki zorlamalarla, şirketi devir edenlerle devir alanlar aralarında sözleşme yapılsa da, faturanın 

genellikle yeni şirket sahibine çıktığını ve bu nedenle açılan davaların doğal olarak yıllarca sürdüğünü 

belirtilmektedir.  

Bu kapsamda; Devletimizin çeşitli yollarla iş adamına zaman zaman tanıdığı “barış” hakkının, şirketlerin 

hisselerinin %100 devredilmesi ve tamamen yeni ortaklarla yola devam etme şartı ile (şirketlerin yeni 
ortakları/hissedarları son 3-5 yıllık zamanda isterlerse ve risk gördükleri tutardaki verginin faizsiz ve cezasız 

ödenmesi yoluyla) yeniden sağlanmasının iş dünyasını rahatlatacağı, yapılacak olan uygulamanın yargıda ve 

icra da devam eden binlerce rücu davasını da ortadan kaldıracağı ve yargıyı rahatlatacağı ifade edilmektedir.  

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

b) Odamıza kayıtlı İnşaat sektöründe faaliyet gösteren üyelerimizin son dönemlerde sıkça dile getirdiği ve 

Yönetim Kurulumuza da intikal eden hususlar aşağıda yer almaktadır. 
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Üyelerimiz; müteahhitlik sektörünün ülkemiz ekonomisinin lokomotifi konumunda olduğunu, özellikle 
yurtdışında faaliyet gösteren müteahhitlerin ülkemize kazandırdığı dövizler ve yaptıkları işlerle ülkemizi en iyi 

biçimde temsil ettiklerini, dünyada Çin’den sonra yurtdışında 2. büyük iş kapasitesine sahip ülke olduğumuzu 

bildirmişlerdir.  

Diğer yandan yurt dışında yapılan işlere dair iş bitirme belgelerinin alınabilmesi için Yapım İşleri İhaleleri 

Uygulama Yönetmeliğinin “45. maddesinin (l) bendi gereğince; iş alındı belgesi, sözleşme, varsa geçici kabul 
tutanağı ve gerekli görülen diğer belgelerin istenildiği belirtilmiştir.  

Bununla birlikte "İş alındı belgesi”nin, işin sözleşmesinin imzasından 1 yıl geriye dönük olarak işin yapıldığı 
ülkede bulunan T.C. Büyükelçiliği, Ticaret Müşavirliği (Ateşeliği)  tarafından düzenlendiğini, işi fiilen bir 

sözleşmeye dayanarak yapan ve bitirdiğini sözleşme yaptığı ülkenin imzaladığı geçici kabul tutanağı ile 

belgelemiş ancak bilmemek veya ihmal sonucu bir yıllık süre içerisinde “iş alındı ” belgesini TC yurtdışı 
kurum veya kuruluşundan almamış olan müteahhide iş bitirme (iş deneyim) belgesi düzenlenemediğini ifade 

etmişlerdir. 

Üyelerimiz, söz konusu bende VARSA kelimesi ilavesi ile (Belge düzenlemeye yetkili kurum ve kuruluşlara 

yurt dışında gerçekleştirilen işler hariç, yurt dışında kamu veya özel sektöre taahhütte bulunan Türk vatandaşı 

gerçek kişi ile Türkiye Cumhuriyeti kanunlarına göre kurulmuş tüzel kişi yükleniciler için; (VARSA) iş alındı 
belgesi, sözleşme, varsa geçici kabul tutanağı ve gerekli görülen diğer belgeler. ) mağduriyetlerinin 

giderilebileceğini ifade etmişlerdir. 

Konu; Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

          

VII - KATILDIĞIMIZ TOPLANTILAR VE TÖRENLER: 

1- 19 Eylül 2018 tarihinde, Adana Divan Otelde Büyükşehir Belediyesi Başkanlığınca düzenlenen “Fahri 

Konsoloslar Kahvaltılı Çalışma Toplantısı”na Meclis Başkanı İsmail ACI,  Yönetim Kurulu Başkanı Atila 
MENEVŞE, Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN ve Genel Sekreter Yrd. Barış Gökhan TOPAL,  

2- 20 Eylül 2018 tarihinde, Ahilik Haftası Kutlamaları kapsamında Ticaret İl Müdürlüğünce düzenlenen 
Kahvaltı Programına Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve İç Ticaret Müdürü Ömür TALU, 

3- 20 Eylül 2018 tarihinde, ADASO’da düzenlenen “Adana İli İçin Yerli Araba Potansiyelinin Araştırılması 
Danışmanlık Projesi” Lansman Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

4- 21 Eylül 2018 tarihinde, TOBB’da düzenlenen üyelere Sayısal Takograf Hizmeti Verilmesine Yönelik 

Eğitime İç Ticaret Müdürü Ömür TALU, 

5- 21 Eylül 2018 tarihinde, Öğretmenevi Toplantı Salonu’nda düzenlenen “Eğitim Sorunları ve Çözüm 

Önerileri Toplantısı”na Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN, 

6- 24 Eylül 2018 tarihinde, Hilton Oteli’nde 25. Adana Film Festivali Açılış ve Onur Ödülleri Gecesi’ne 

Meclis Başkanı İsmail ACI ve Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

7- 27 Eylül 2018 tarihinde, TOBB’da düzenlenen Dijital Dönüşüm Projesi Eğitimine Oda Sicil Şefi Cenk 

KADEŞ ve Mali İşler Şefi Yasemin KARAGEDİK, 

8- 27 Eylül 2018 Çukurova Üniversitesi Mithat Özsan Amfisinde “Çukurova Üniversitesi 2018-2019 

 Akademik Yılı” açılış törenine Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

9- 27 Eylül 2018 tarihinde, Adana Valiliği’nde düzenlenen Adana Tarıma Dayalı İhtisas OSB Müteşebbis 

Heyeti Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve Müteşebbis Heyet Üyeleri, 

10- 2 Ekim 2018 tarihinde, Tüyap Adana Uluslararası Fuar ve Kongre Merkezinde düzenlenen Çukurova 

Fuarcılık A.Ş. Yönetim Kurulu Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

11- 2 Ekim 2018 tarihinde, Tüyap Adana Uluslararası Fuar ve Kongre Merkezinde düzenlenen 11. Çukurova 
Mobilya ve Dekorasyon Fuarı’nın Açılış Törenine Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

12- 4 Ekim 2018 tarihinde, Mersin Üniversitesi’nde düzenlenen Kamu Üniversite Sanayi İşbirliği (KÜSİ) 
Çalışma Grubu 11. Koordinasyon Toplantısına Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN, 

13- 4 Ekim 2018 tarihinde, Adana Valiliğinde düzenlenen 4. Dönem İl Koordinasyon Kurulu Toplantısına 
Genel Sekreter Yrd. Birol YARMAN, 

14- 4 Ekim 2018 tarihinde, ÇKA’da düzenlenen Lezzet Festivali Yürütme Kurulu Toplantısı’na Genel 

Sekreter Yrd. Barış Gökhan TOPAL, 

15- 8 Ekim 2018 tarihinde, Adana Sanayi Odası’nda düzenlenen Mesleki Eğitim ve Beceri Geliştirme İşbirliği 

Protokolü (MEGİP) İl Çalışma Grubu Toplantısına Yönetim Kurulu Üyesi Muzaffer Emin YUMUŞAK ve 

Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN 
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16- 9 Ekim 2018 tarihinde, Çukurova Kalkınma Ajansı’nda düzenlenen, Proje Uygulama Eğitimi’ne Dış Ekon. 

İliş. ve Org. Şefi Berna ÖVÜL ve Dış Ekon. İliş. ve Org. Memuru Esra ANTEPÜZÜMÜ, 

17- 10 Ekim 2018 tarihinde, Adana Sanayi Odası’nda düzenlenen “Çin Ülke Günü: Adana İçin Fırsatlar” 

Toplantısı’na Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN, 

18- 11 Ekim 2018 tarihinde, Adana Şehir Eğitim ve Araştırma Hastanesi Konferans Salonu’nda düzenlenen 
Türkiye Sağlık Hizmetleri Kalite ve Akreditasyon Enstitüsü (TÜSKA) Tanıtım Toplantısı-Sağlık Turizmi 

Çalıştayı’na Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve Genel Sekreter Yrd. Birol YARMAN, 

19- 12 Ekim 2018 tarihinde Adana Merkez Park’ta düzenlenen Lezzet Festivali Açılış Kortej Yürüyüşü ve 

Töreni’ne ve Festival kapsamında Odamızca düzenlenen 10. Tescilli Adana Kebabı Ustalık Eğitimi Semineri 

Programının açılış törenine Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Yönetim Kurulu Üyeleri, Genel 
Sekreter Dr. İsmet YALÇIN ve Genel Sekreter Yrd. Barış Gökhan TOPAL, 

20- 13 Ekim 2018 tarihinde, Seyhan Otelinde gerçekleştirilen “Krom Çalıştayı”na konuşmacı olarak Yönetim 
Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

21- 13 Ekim 2018 tarihinde, Adana Merkez Park’ta Odamızca düzenlenen 10. Tescilli Adana Kebabı Ustalık 
Eğitimi Seminerinin sertifika törenine Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Yönetim Kurulu Üyeleri, 

Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN ve Genel Sekreter Yrd. Barış Gökhan TOPAL katılım sağlamıştır. 

22- 13 Ekim 2018 tarihinde, Yeni Adana Müzesi’nde düzenlenen Lezzet Festivali Gala Gecesine Meclis 

Başkanı İsmail ACI, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Yönetim Kurulu Üyeleri, Genel Sekreter Dr. 

İsmet YALÇIN ve Genel Sekreter Yrd. Barış Gökhan TOPAL, 

23- 16 Ekim 2018 tarihinde, Adana Valiliğinde düzenlenen “Bağımlılık İle Mücadele İl Koordinasyon Kurulu 
Toplantısı”na kuruldaki temsilcilerimiz Genel Sekreter Yrd. Birol YARMAN ve Ticaret Sicil Memuru Kemal 

KÜTÜK, 

katılım sağlamıştır. 

 
VIII- ODAMIZDA YAPILAN TOPLANTILAR ve TÖRENLER: 

1- 19 Eylül 2018 tarihinde, Hesapları İnceleme Komisyonu’nun aylık olağan toplantısı, 

2- 19 Eylül 2018 tarihinde, Odamızca düzenlenen 3 günlük Dış Ticaret Eğitiminin sertifika töreni, 

3- 21 Eylül 2018 tarihinde, Odamız ev sahipliğinde 41. Grup Meslek Komitesi, Adana Emlakçılar Esnaf Odası 
ve Adana Ticaret İl Müdürlüğü işbirliğiyle “Taşınmaz Ticareti Hakkında Yönetmelik ile İlgili Bilgilendirme 

Toplantısı, 

4- 24 Eylül 2018 tarihinde, Tescilli Adana Kebabı Denetim Komisyonu Toplantısı, 

5- 25 Eylül 2018 tarihinde, Akreditasyon İzleme Komitesi Toplantısı, 

6- 27 Eylül 2018 tarihinde Eylül ayı Oda Olağan Meclis Toplantısı, 

7- 28 Eylül 2018 tarihinde Eylül ayı Olağan Personel Toplantısı, 

8- 3-4-5 Ekim 2018 tarihlerinde Oda Olağan Meslek Komiteleri Toplantıları, 

9- 8 Ekim 2018 tarihinde, Odamızda Tescilli Adana Kebabı Denetleme Komisyonu Toplantısı, 

10- 9 Ekim 2018 tarihinde, Odamız ve Euler Hermes Firması İşbirliğiyle “Alacak Sigortası Bilgilendirme 

Toplantısı”, 

11- 9 Ekim 2018 tarihinde, Yeni Hizmet Binası İnşaat Komisyonu Toplantısı, 

12- 11-12 Ekim 2018 tarihlerinde Odamızda İhracat Hamlesi Projesi kapsamında danışmanlık verilen 

firmalarla değerlendirme toplantısı, 

13- 15 Ekim 2018 tarihinde, Ticaret Bakanlığı Uzmanının Katılımıyla Ayakkabı, Hazır Giyim, Gıda ve 

Makine Sektörlerine Yönelik Ticaret Bakanlığı Ur-Ge Destekleri Bilgilendirme Toplantısı, 

14- 15 Ekim 2018 tarihinde, Nefes Kredisi Projesine katılan bankaların Bölge Müdürleri ve ADASO Başkan 

Vekilinin katılımıyla “Nefes Kredisi İstişare Toplantısı, 

15- 16 Ekim 2018 tarihinde, Odamız ve Ticaret İl Müdürlüğü İşbirliğiyle “Yerli Üretim Logosu Kullanımı 

Bilgilendirme Toplantısı, 

16- 16 Ekim 2018 tarihinde, İl Oda ve Borsaları Müşterek Toplantısı, 

Odamızda gerçekleşmiştir. 
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IX- ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 20-21 Eylül 2018 tarihlerinde TOBB Dijital Dönüşüm Projesinde Odamızca yaşanan sorunları yerinde 

görmek ve çözüm getirebilmek adına, TOBB Bilgi İşlem Müdürlüğü çalışanlarından Fırat ÖZER,  

2- 24 Eylül 2018 tarihinde, Bilecik Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Şükrü KESKİN ve 

Başkan Yardımcısı Ercan DÜZGÜN, 

3- 27 Eylül 2018 tarihinde TÜGVA (Türkiye Gençlik Vakfı) Adana İl Başkanı Emrah Sancar, Başkan 

Yardımcıları Nurullah HAMİDİ ve İbrahim AYDIN, 

4- 4 Ekim 2018 tarihinde, Adana Tarım İl Müdürü Muhammed Ali TEKİN ve beraberindeki Tarım Bakanlığı 

yetkilileri,  

5- 11 Ekim 2018 tarihinde, Arnavutluk Ankara Büyükelçisi Genti GAZHELİ,  

6- 9 Ekim 2018 tarihinde, Demirören Haber Ajansı, 

7- 9 Ekim 2018 tarihinde, Anadolu Ajansı, 

8- 9 Ekim 2018 tarihinde, yeni hazırlanmakta olan Yeri Malı Belgesi ve Kapasite Raporu yazılımları için bilgi 
alışverişinde bulunmak amacıyla, TOBB Sanayi Müdürü Mehmet Ali BAYRAM ve beraberindeki heyet,  

Odamızı ziyaret etmiştir. 

 

X- ODAMIZCA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 28 Eylül 2018 tarihinde, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Yüreğir Vergi Dairesi Müdürü 

Muzaffer YAZGAN’ı makamında ziyaret etmiştir. 

2- 28 Eylül 2018 tarihinde, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanı 

Hüseyin SÖZLÜ’yü makamında ziyaret etmiştir. 

3- 1 Ekim 2018 tarihinde, Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE ve Genel Sekreter Dr. İsmet YALÇIN, İl 

Milli Eğitim Müdürü Veysel DURGUN’u makamında ziyaret etmiştir. 

4- Adana Ticaret Odası Akreditasyon çalışmaları kapsamında, 11-12 Ekim 2018 tarihlerinde Yazı İşleri ve 

Kararlar Şefi ve Akreditasyon Sorumlusu Esra MİLLİ ve Oda Sicil Şefi ve Kalite Yönetim Sorumlusu Cenk 
KADEŞ Antalya Ticaret ve Sanayi Odası ve İzmir Ticaret Odası’nı ziyaret etmiştir.  

 

 

 


